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Abstract (en)
[origin: US4854473A] A snap hinge closure connects two parts, such as, for example, a lower and an upper part of a closure. Both parts have casing
walls which, in the closed position of the hinge, match vertically above one another. On both sides of the film hinge, tension bands are positioned,
which, in the closed position, are tensed. The tension bands are held, with their ends, in recesses (11) in the casing walls, and have, over their entire
length, an approximately uniform cross section. The outermost surfaces of the tension bands align with the casing external surfaces.

Abstract (de)
Der Schnappscharnierverschluss verbindet zwei Teile, zum Beispiel den Unter- (1) und Oberteil (2) eines Verschlusses. Beide Teile haben
Mantelwände (4, 5), die in Schliessstellung des Scharniers deckungsgleich vertikal übereinanderstehen. Beidseits des Filmscharniers (3)
sind Spannbänder (6) angeordnet, die in Schliessstellung gespannt sind. Die Spannbänder (6) sind mit ihren Enden in Nischen (11) in den
Mantelwänden (4, 5) gehalten und weisen über ihre gesamte Länge einen annähernd gleichbleibenden Querschnitt auf. Die äussersten Teilflächen
an ihren Enden fluchten mit den Mantelaussenflächen.
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